
Protokół Nr XX / 2008 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 28 maja 2008 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 
w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 28 maja br. o godzinie 16.10, zakończono o godzinie 20.30 
 
Obrady XX Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 17 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XIX sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 kwietnia 2008 roku 
został przyjęty jednogłośnie – /17 za/. Nieobecni radni: M. Marzyński i W. 
Ewertowski. 
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego wnoszę o zmianę w porządku obrad XX 
Sesji Rady Powiatu poprzez dodanie: 
 
pkt. 20 w następującym brzmieniu:  

„W sprawie powołania komisji konkursowej ds. wyłonienia kandydata na stanowisko 
zastępcy dyrektora ds. medycznych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu”. 
 
Pozostałe pkt. porządku XX Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejne po sobie nr  
21,22, 23. 
 
W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad z proponowaną zmianą. 
 
Rada Powiatu w stosunku głosów 17 głosów za, przyjęła proponowaną zmianę.  
 
W związku z tym Rada przyjęła następujący porządek obrad: 
    
 Porządek obrad  posiedzenia  XX Sesji  R P W: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1 otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między 

posiedzeniami sesji. 
7. Analiza i ocena realizacji zadań Powiatu w zakresie polityki prorodzinnej z 

uwzględnieniem pomocy osobom niepełnosprawnym oraz informacja o 
rodzinach zastępczych i działaniach PCPR na rzecz opieki nad dziećmi. 

8. Ocena realizacji zadań remontowych i inwestycyjnych Powiatu w 
kontekście Strategii Rozwoju Powiatu, Planu Rozwoju Lokalnego oraz 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

9. Informacja o zasobach i stanie mienia powiatu. 
10. Sprawozdanie Komisji ds. przeprowadzenia kontroli w Zespole Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu. 
11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie określenia 

terminu przedstawienia informacji o sposobie, trybie i okresie realizacji 
zaleceń pokontrolnych przez dyrektora ZOZ w Wągrowcu. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Wągrowieckiego na rzecz Gminy Miejskiej Wągrowiec. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec 
zarządzania niektórymi drogami powiatowymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego.  
15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany 

uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 
2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 
rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/88/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 
obszarze Powiatu Wągrowieckiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko 
– Katolickiej p.w. Św. Jakuba Apostoła w Wągrowcu na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko 
– Katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P. w Wągrowcu na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Fundacji 
„Pomoc Dzieciom Wiejskim” w Bliżycach na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej ds. wyłonienia 
kandydata na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

21. Interpelacje i zapytania. 
22. Wnioski i oświadczenia radnych. 
23. Zakończenie obrad XX sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między 
sesjami: 
- obchody „Dnia Strażaka” w Wągrowcu, 
- obchody w Kakulinie z okazji 50 – lecia Ochotniczej Straży Pożarnej, 
- wizyta w gminie Mieścisko z okazji przyznania nagrody dla Zakładu Aktywizacji 
Zawodowej w Gołaszewie, 
- spotkanie z przewodniczącym sejmiku wojewódzkiego w sprawie drogi nr 196,  
- spotkanie z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego z okazji „Dnia 
Samorządowca”. 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XIX sesji w dniu 28 kwietnia 2008 roku 
podjęła 7 uchwał. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji: 
 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie otrzymało do realizacji:  

• Uchwałę nr XIX/108/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 kwietnia  2008 roku w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania 
powiatowego z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej w Wapnie w 2007 roku.              
Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania.  

 
• Uchwałę nr XIX/109/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                

28 kwietnia  2008 roku w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania 
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powiatowego z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej w  Wągrowcu  w 2007 roku. 
Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania.  

 
• Uchwałę nr XIX/110/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                

28 kwietnia  2008 roku w sprawie powierzenia Powiatowi Pilskiemu  
realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej polegającego na 
szkoleniu i kwalifikowaniu kandydatów na rodziny zastępcze.   Ww. uchwałę 
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania.  

 
Zespół Opieki Zdrowotnej otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XIX/111/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 kwietnia 2008 roku w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu.  Ww. uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  

 
Wydział Organizacyjny- Biuro Rady otrzymało do realizacji:  

• Uchwałę nr XIX/112/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 kwietnia 2008 roku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 
Wągrowieckiego za 2007 rok. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Pile celem zaopiniowania.  

 
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XIX/114/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                           
28 kwietnia  2008 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/93/2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. Ww. uchwałę przesłano do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu delegatura w Pile celem 
zaopiniowania. 

    
Wydział Europejski i Rozwoju otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XIX/113/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 kwietnia  2008 roku w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004  Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-
2009 r.  Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w 
Poznaniu celem zaopiniowania.  

 
II.  Zarząd Powiatu w okresie między 28 kwietnia, a 16 maja 2008 roku odbył 3 
posiedzenia, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 
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• Pozytywnie rozpatrzył wniosek p.L.Mularczyka i wyraził zgodę na podnajem 
części lokalu w poradni chirurgicznej dla potrzeb poradni urologicznej. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych 
Straży Pożarnych w Wągrowcu o dofinansowanie kosztów transportu na 
wojewódzkie obchody „Dnia Strażaka” i postanowił przekazać kwotę 300 zł 
na w/w cel. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Członków Zarządu OSP w Wągrowcu              
i przyznał Nagrodę Herbu Powiatu Wągrowieckiego p. S. Matuszakowi za 
zasługi dla ochrony przeciwpożarowej. 

• Zapoznał się z informacją o konieczności przeprowadzenia naboru na 
stanowisko dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z pismem Gnieźnieńskiej Wyższej Szkoły Humanistyczno -
Menadżerskiej „Milenium” o zamiarze utworzenia w Wągrowcu 
zamiejscowego ośrodka dydaktycznego o dwóch kierunkach studiów. 

• Przyznał Nagrodę Herbu Powiatu Wągrowieckiego dla Zespołu Szkół              
w Gołańczy z okazji obchodów 30-lecia nadania szkole imienia. 

• Zapoznał się i zatwierdził istotne warunki zamówienia dla przetargu na 
obsługę bankową budżetu powiatu. 

• Rozstrzygnął i zatwierdził otwarty konkurs ofert na realizację zadań z zakresu 
pomocy społecznej na 2008 rok. 

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski o dofinansowanie zadań z zakresu likwidacji 
barier architektonicznych, technicznych oraz zakupu sprzętu rehabilitacyjnego 
ze środków PFRON. 

• Wyraził zgodę dyrektorowi PZD w Wągrowcu na udzielenie zamówienia 
publicznego dot. przebudowy chodników i robót remontowych na drogach 
powiatowych. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego                 
„Olimpijczyk” w Wągrowcu o dofinansowanie wyjazdu zawodniczki Klubu, 
powołanej do reprezantacji kadry narodowej na Mistrzostwa Europy, 
przeznaczając na ten cel kwotę 350 zł. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Chórów Kameralnych ze Skoków i 
Wągrowca o współfinansowanie wyjazdu do Lüneburga przeznaczając na ten 
cel kwotę 1.000 zł na pokrycie kosztów transportu. 

• Zapoznał się z wnioskami pozytywnie zaopiniowanymi przez Komisję              
o przyznanie dotacji w 2008 roku na prace konserwatorskie.  

• Przyznał Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego: 
-  dla p. Martina Rudolfa – na wniosek Zarządu Bractwa Strzeleckiego          
    w Skokach. 
-  dla p. Franciszka Molendowskiego i p.Wojciecha Muszyńskiego - na    
    wniosek Zarządu TPZP w Wągrowcu. 

    - dla OSP Chojna i OSP Panigródz - na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy 
Gołańcz. 

• Zapoznał się z protokołem komisji z dokonanej kontroli za 2007 rok               
w ZOZ   w Wągrowcu. 
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• Zapoznał się z pismem Wójta Gminy Damasławek wyrażając wolę                    
dot. możliwości prowadzenia Szkół Ponadgimnazjalnych przez Gminę 
Damasławek. 

• Zapoznał się z informacją o konieczności przedłużenia umowy najmu 
pomieszczeń od parafii św. Wojciecha na potrzeby SOSW w Wągrowcu. 

• Rozpatrywał wnioski, opinie i stanowiska Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję. 

 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął uchwały: 
 
• w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2008 rok, 
• w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu systemowego 

projektu pod nazwą „Rozwój i upowszechnianie form aktywnej integracji 
wśród osób niepełnosprawnych i pomoc w usamodzielnianiu się osób 
opuszczających rodziny zastępcze” oraz upoważnienia Kierownika 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu, 

• w sprawie upoważnienia Pani Iwony Brudz - Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 
w Wągrowcu do reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego - Bursy Szkolnej 
nr 1 w Wągrowcu przed sądami powszechnymi w sprawie o zapłatę, 
przeciwko: „ISO-DOM” Ostrowski, Franke i S-ka spółka z o.o.,  

• w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji projektu „Dobra kadra” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz udzielenia 
upoważnienia dla Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, 

• w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu opłat za wyżywienie                                   
w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Antoniewie, 

• w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu systemowego 
„AKTYWNI” oraz udzielenia upoważnienia dla Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Wągrowcu,  

• w sprawie powołania Komisji Konkursowej i uchwalenia regulaminu jej 
pracy w sprawie ogłoszenia konkursu, określenia wysokości środków na 
poszczególne zadania i form ich zlecania organizacjom pozarządowym oraz 
podmiotom, o których mowa w art. 11 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 
 
Radny A. Zając zauważył, że w Biuletynie Informacji Publicznej nie ma 
umieszczonego protokołu z posiedzenia Zarządu z dnia 15 maja br. 
 
Starosta M. Piechocki zaznaczył, że zgodnie ze Statutem Powiatu Wągrowieckiego  
protokół zostaje przyjęty przez Zarząd poprzez podpisanie na następnym posiedzeniu 
Zarządu. Protokół z 15 maja 2008 r. został przyjęty w dniu 28 maja 2008 r. i jest do 
wglądu. 
 
Radny J. Piasecki zadał pytanie dotyczące funkcjonowania Agencji Rozwoju 
Północnej Wielkopolski, poprosił o przygotowanie na ten temat dyskusji na forum 
rady, co z udziałami powiatu? 
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Starosta, w odpowiedzi na sugestie radnego J. Piaseckiego powiedział, że na 4 
czerwca zostało zwołane posiedzenie akcjonariuszy celem jej likwidacji i przejmie ją 
Wielkopolska Agencja Rozwoju Przedsiębiorczości. Starosta ponadto zaznaczył, że 
trzeba ponosić wszelkie koszty funkcjonowania, które ponoszą też inne powiaty, 
ponadto agencja na bieżąco nie obsługuje wszystkich wniosków, więc zostanie 
„wchłonięta” przez inną, jest to uzgodnione przez sejmik. 
 
Radny J. Piasecki zasugerował, że Agencja posiada jakiś majątek, więc „nie 
odpowiada mi stanowisko, że stoimy po przegranej stronie, więc chcę, żeby zarząd 
próbował odzyskać nasze pieniądze, żebyśmy nie oddawali naszych udziałów skoro 
tam jest majątek”. 
  
Radny A. Zając poprosił o 10 minut przerwy celem wglądu do protokołu Zarządu z 
dnia 15 maja br. 
 
Przewodniczący Rady, K. Migasiewicz zwrócił uwagę, że wgląd do protokołu będzie 
możliwy podczas najbliższej przerwy. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich 
i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 
między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, na którym 
zapoznała się ze stanem przygotowań do realizacji zadań inwestycyjnych i 
remontowych w 2008 roku oraz możliwością pozyskania w 2008 roku środków 
pozabudżetowych na działanie samorządu powiatowego dostępnych źródeł UE, 
analizowała materiały na sesje. Komisja wypracowała 1 wniosek.  
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym 
dokonano oceny działalności Ogniska Pracy Pozaszkolnej w zakresie organizacji 
przeglądów i konkursów o zasięgu powiatowym i ponadpowiatowym oraz 
funkcjonowanie kół zainteresowań. Komisja ponadto analizowała materiały sesyjne. 
Komisja wypracowała 1 wniosek.  
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja 
w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których omówiono temat związany ze 
stanem porządku publicznego i bezpieczeństwa mieszkańców w powiecie 
wągrowieckim i analizowała materiały sesyjne. Komisja wypracowała 1 stanowisko i 
3 wnioski. 
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Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, na 
którym dokonała oceny i realizacji zadań powiatu w zakresie polityki prorodzinnej z 
uwzględnieniem pomocy osobom niepełnosprawnym, przyjęła informację o 
rodzinach zastępczych i działaniach PCPR na rzecz opieki nad dziećmi oraz 
omawiano materiały na sesję. Komisja wypracowała 1 wniosek.  
 
Jacek Brzostowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z 
działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. 
posiedzenia, na którym dokonała kontroli wykonywania zadań i funkcjonowania 
Wydziału Oświaty, Kulutry i Sportu.  
 
Ad 7 
Rada Powiatu zapoznała się z analizą i oceną realizacji zadań Powiatu w zakresie 
polityki prorodzinnej z uwzględnieniem pomocy osobom niepełnosprawnym oraz 
informacja o rodzinach zastępczych i działaniach PCPR na rzecz opieki nad dziećmi. 
Temat zreferowała E. Owczarzak, kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Wągrowcu. 
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz stwierdziła w imieniu powiatowej rady społecznej, że 
współpraca tej rady z PCPR i z kierownikiem jest kreatywna, można razem wiele 
zrobić. Radna dodała, że wniosek o zwiększenie etatu dla psychologa, jest jak 
najbardziej potrzebny oraz że „możemy być dumni za prowadzenie polityki 
społecznej przez powiat wągrowiecki”. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
Radosław Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił 
informację o ocenie realizacji zadań remontowych i inwestycyjnych Powiatu w 
kontekście Strategii Rozwoju Powiatu, Planu Rozwoju Lokalnego oraz 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Ad 9 
Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami, S. Brodowski przedstawił informację o zasobach i stanie mienia 
powiatu na dzień 1 stycznia 2008 r. i zaznaczył, że wartość mienia powiatu wzrosła 
(w stosunku do roku 2006) o ponad 10 mln zł. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Ad 10 
Przewodniczący Komisji ds. kontroli w ZOZ, T. Kranc przedstawił sprawozdanie 
komisji ds. przeprowadzenia kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. T. 
Kranc przedstawił wyniki kontroli końcowej, która jest „umiarkowanie 
zadowalająca”. Komisja sporządziła wnioski m.in. o realizacji kontraktu, ażeby 
zwrócić uwagę na terminowe przekazywanie wynagrodzeń oraz innych zobowiązań 
finansowych. 
Treść opinii pokontrolnej przedstawiła Halina Dąbrowska, prezes zarządu „Audit-
Bilans” w Złotowie, która zaznaczyła, że sprawozdanie finansowe za rok 2007 
zostało przyjęte bez poprawek i nie wymagało korekt biegłego rewidenta, księgi 
prowadzone są prawidłowo, więc wydano opinię bez zastrzeżeń. Nastąpiła poprawa 
wyniku finansowego. Pani prezes zapewniła, że zobowiązania budżetowe (do 
momentu badania bilansu) były płacone terminowo i spadł wskaźnik należności, co 
jest korzystne dla jednostki, a majątek zakładu jest finansowany ze źródeł własnych. 
 
Radny J. Springer stwierdził, że sytuacja szpitala się polepsza i „to jest dobry 
prognostyk” i zadał pytanie, co wpłynęło na tę poprawę i co zrobić, aby ta poprawa 
była jeszcze lepsza. 
 
H. Dąbrowska, odpowiadając na pytanie radnego J. Springera powiedziała, że należy 
zrealizować zakontraktowane świadczenia medyczne. Na poprawę wpłynęły m.in. 
przychody ze sprzedaży. Pani rewident zaznaczyła, że nastąpiła znaczna poprawa, 
nie było potrzeby korygowania bilansu, który został sporządzony wzorcowo i należy 
tym się cieszyć i ocenić pozytywnie. Dodała, że należności są ściągane w sposób 
prawidłowy i są regulowane zobowiązania.  
 
Radny J. Piasecki poprosił o wyjaśnienie spadku kwoty odsetek i jaki kapitał musi 
spłacić ZOZ. 
 
H. Dąbrowska poinformowała, że w tym roku spłata należności wobec ZUS się 
skończy. 
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz zauważyła, że ekipa szpitala prawidłowo realizuje 
zadania, a szpital funkcjonuje bez strajku.  
 
Na sugestie radnej I. Wojewódzkiej-Kucz H. Dąbrowska powiedziała, że bada 
również bilanse szpitala w Czarnkowie, Złotowie, Chodzieży, Trzciance. H. 
Dąbrowska powiedziała, że trzy szpitale, w tym szpital wągrowiecki mają podobny 
wynik. 
 
Radny G. Owczarzak zadał pytanie, jaki miały wpływ i w jakiej wysokości 
rozliczenia zasiliły budżet jednostki. 
 
H. Dąbrowska w odpowiedzi na pytanie radnego G. Owczarzaka powiedziała, że 
było to ok. 300.000 zł, które szpital wyfakturował i wliczył w przychody. Nie ma to 
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wpływu na wynik finansowy w roku 2007. Wpłynie to dopiero na wynik w roku 
2008.  
 
Radny T. Bociański: „słyszałem dziś, że szpital nie ma żadnej szansy na rozwój, bo 
spłaca długi”. Radny zadał pytanie H. Dąbrowskiej, czy trzeba regulować długi czy 
inwestować, jak to wygląda od strony rachunkowości. Co trzeba zrobić, żeby było 
lepiej?  
 
H. Dąbrowska zasugerowała, że księgi bilansowe otrzymała w 2007 roku, ale jeśli 
nie będzie się inwestować to w ogóle nie ma szansy przetrwania. Dodała, że 
wszystko idzie w dobrym kierunku. 
 
Starosta M. Piechocki zauważył, że miniony rok był rokiem trudnym, a wynik jest 
szczęśliwy. Złożyły się na to dwa czynniki: ustawa o wynagrodzeniach pracowników 
i wyniki negocjacji, które trafiły w te kwoty z ustawy. Ponadto wszystkie pieniądze 
w systemie zdrowia zostały przyznane na leczenie mieszkańców, były prowadzone 
ankiety zadowolenia ze szpitala i ich wyniki były wysokie. Starosta podziękował 
załodze, że wytrzymała presję, co do podwyżek płac i za zrozumienie sytuacji.  
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Ad 11 
Przewodniczący Rady Powiatu, K. Migasiewicz przedstawił treść uchwały Rady Powiatu 
Wągrowieckiego w sprawie określenia terminu przedstawienia informacji o sposobie, trybie 
i okresie realizacji zaleceń pokontrolnych przez dyrektora ZOZ w Wągrowcu. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia terminu przedstawienia informacji o sposobie, 
trybie i okresie realizacji zaleceń pokontrolnych przez dyrektora ZOZ w Wągrowcu 
głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, /nieobecni radni M. Marzyński i W. Ewertowski/. 
 
Uchwała w sprawie określenia terminu przedstawienia informacji o sposobie, trybie i 
okresie realizacji zaleceń pokontrolnych przez dyrektora ZOZ w Wągrowcu stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami S. 
Brodowski zreferował treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Wągrowieckiego na rzecz Gminy Miejskiej Wągrowiec.  
 
Radny A. Zając poprosił o przedstawienie informacji dot. inwestycji w tym obszarze, 
zgodnie z wnioskiem Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu, 
zawartym w protokole komisji z dnia 27 maja 2008 r.: 
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„W związku ze wspomnianym projektem uchwały darowizny nieruchomości  
na rzecz gminy miejskiej Wągrowiec, radny Andrzej Zając złożył wniosek  
o przedstawienie przez kierownika wydziału architektury i budownictwa Dariusza 
Przesławskiego przed głosowaniem na sesji tej uchwały informacji o: 

§ zapisach planu zagospodarowania przestrzennego dla tego obszaru,  
§ przygotowanych decyzjach o warunkach zabudowy oraz wnioskach o 

pozwolenie na budowę wydanych dla tego obszaru  
§ a także o wyjaśnienie w sprawie pozwolenia na przebudowę kawiarni 

„SŁONECZNA”.” 
 
Kierownik Wydziału Architektury i Budownictwa Dariusz Przesławski udzielił ustnie 
odpowiedzi na wniosek Komisji i powiedział, że w omawianym obszarze (obszar od ul. 
Kościuszki do jeziora Durowskiego z jednej strony, z drugiej hotel „Pietrak” i budynek 
Przychodni) wydano jedną decyzję - pozwolenie na budowę ciągu pieszo-rowerowego 
(wrzesień 2007), w maju br. wpłynął wniosek dot. inwestycji poszerzenia skrzydła 
hotelowego w kierunku amfiteatru. W obydwu przedsięwzięciach inwestorem jest hotel 
„Pietrak”.  
Radny A. Zając zadał pytanie, czy hotel „Pietrak” planuje zamierzoną inwestycję na 
własnym terenie czy na terenie gminy miejskiej oraz ile ten obiekt ma kondygnacji, jaka 
powinna być odległość od sąsiedniej działki. 
 
Dariusz Przesławski, kierownik Wydziału Architektury i Budownictwa odpowiedział, że 
hotel planuje przebieg ścieżki pieszo-rowerowej na terenie gminy miejskiej od kiosku z 
małą gastronomią wzdłuż nieruchomości do ciągu spacerowego nad jeziorem Durowskim. 
Kierownik D. Przesławski dodał, że odległości reguluje Rozporządzenie Ministra 
Infrastruktury w sprawie warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać budynki i ich 
sytuowanie. 
 
Radny A. Zając wniósł zapytanie dot. przebudowy (z wniosku komisji) jak wyglądają 
odległości od brzegu jeziora i jak takie inwestycje są lokalizowane. 
 
Kierownik D. Przesławski wytłumaczył, że obiekty budowlane sytuuje się według zasad 
określonych w decyzjach o warunkach zabudowy lub według zasad w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Radny J. Piasecki zaznaczył, że w marcu był realizowany remont na obiekcie, należącym do 
powiatu (basen ZSP nr 2). Radny zadał pytanie, w jaki sposób to było finansowane? Został 
wyremontowany obiekt należący do powiatu, który teraz zostanie przekazany za darmo 
gminie miejskiej i dlatego radny chce znać te koszty. 
 
Starosta M. Piechocki w odpowiedzi na pytanie radnego J. Piaseckiego powiedział, że 
powiat nie finansował tego remontu. 
 
Radny J. Sulikowski powiedział, że kąpielisko musi się rozwijać, natomiast sprawa 
przekazania jest inną sprawą. Radny zasugerował, że należy zaplanować kąpielisko i 
przedstawił koncepcje: wydzielenie działki odpowiedniej szerokości, aby była możliwość 
budowy tego kąpieliska, użyczenie na wiele lat lub dzierżawa, darowizna. Radny 
przypomniał, że Zarząd miał rozważyć możliwość przekazania tego gruntu, a tymczasem 
została wybrana opcja najbardziej kosztowna dla powiatu. Radny zasugerował, że ta skarpa 
dla Ogniska Pracy Pozaszkolnej mogła pozostać, bo może się kiedyś przydać. Radny dodał, 
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że Zarząd powinien zaproponować burmistrzowi inne możliwości i zapowiedział, że będzie 
głosował przeciwko koncepcji darowizny. 
 
Radny A. Zając zadał pytanie dotyczące braku adnotacji w protokole Zarządu z 15 maja br. 
o darowiźnie na rzecz gminy miejskiej. 
 
Starosta w odpowiedzi na zapytanie radnego A. Zająca powiedział, że jest punkt 4.2 
mówiący o zaopiniowaniu materiałów sesyjnych. Zapis ten mówi, że projekt został 
zaopiniowany pozytywnie, nikt z członków Zarządu nie wniósł zmian ani poprawek, tzn. że 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Radny J. Springer dodał, że cały czas są wątpliwości i dochodzi się do wniosku, że nie 
wyczerpano wszystkich możliwości, co do przekazania gruntu. Radny przypomniał, że po to 
zostały formułowane wnioski, aby były należycie spożytkowane. Radny stwierdził, że został 
dokonany „pewien gwałt na mieniu powiatu, miasto remontuje obiekt powiatu, a my nic o 
tym nie wiemy”. Radny zadał pytanie radczyni prawnej, czy jest to zgodne z prawem? 
 
Beata Kaniewska, radca prawny Starostwa Powiatowego powiedziała, że ten obiekt, o 
którym jest mowa, jest w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej i dyrektor tej jednostki 
może w swojej kompetencji podejmować sam decyzje, a pozwolenie na przeprowadzenie 
remontu zależy od zakresu remontu. 
 
Starosta w odpowiedzi na zapytania i sugestie radnych J. Sulikowskiego, A. Zająca, J. 
Springera powiedział, że podczas obecności burmistrza na posiedzeniu Zarządu były 
omawiane te wszystkie możliwości, członkowie Zarządu pytali o inne formy przekazania, 
burmistrz jednak nie był zainteresowany inną formą niż darowizna. 
Starosta dodał, że wnioski z komisji zostały przekazane do Rady Miejskiej, ponieważ na 
tym też polega współpraca z samorządami i takie są procedury, których musimy 
przestrzegać. „Musimy troszczyć się o mienie powiatu, jeżeli ma to zostać, to trzeba 
przeznaczyć na to pieniądze, jednak utrzymywanie plaży miejskiej nie należy do zadań 
powiatu, a koszty utrzymania plaży rocznie wynoszą ok. 20.000 zł”. Co do hotelu „Pietrak” 
Starosta powiedział, że hotel ten jest niewątpliwą wizytówką miasta jak i powiatu, i trzeba 
pomagać przedsiębiorcom. Starosta wyraził ponadto opinię członków Zarządu, że ta plaża 
jest darowana miastu, a nie hotelowi, teren zostanie powierzony nowemu gospodarzowi. 
Plaża zatem tylko zyska, a mienie powiatu nie zostanie uszczuplone. 
 
Radny J. Sulikowski zaznaczył, że nikt nie jest przeciwny temu projektowi, a chodzi tylko o 
to, czy oddajemy całą działkę, czy jakąś część. Chodzi o to, żeby Zarząd rozpatrzył 
wszystkie wnioski. 
 
Głos w dyskusji zabrał Burmistrz S. Wilczyński, który powiedział: „odnoszę wrażenie, że 
nie wszyscy wiemy, o czym mówimy, a chodzi o wąski pasek zieleni, to jest ta alejka ze 
skarpą, i że nic nie można tam budować. Zawnioskowałem po to, bo uznałem, że będzie 
lepiej, jak będzie tam jeden gospodarz. Cała plaża ma służyć mieszkańcom, dziwię się więc 
radnym z Wągrowca, że są przeciwni. Gdybyśmy na tym przejęciu zarobili, to nie 
dziwiłbym się takiej reakcji, ale my na tym nie zarabiamy, wręcz przeciwnie, wykładamy 
pieniądze na utrzymanie. Liczyłem na Państwa wsparcie i wsparcie samorządu miejskiego, 
jesteśmy partnerami w tym działaniu, a nie przeciwnikami. W umowie jest ponadto zapis, 
że przez 30 lat nie można zmienić celu darowizny. Nie mogę tego kupić za przeszło 400.000 
zł, bo wszyscy stwierdzą, że burmistrz jest rozrzutny i niegospodarny”. 
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Radny A. Zając powiedział, że nie można domagać się prezentu o wartości 400.000 
zł. Radny wyraził zdziwienie, iż pomimo, że teren ten jest zaniedbany i nie można 
dokonywać tam inwestycji, to hotel „Pietrak” buduje ciąg pieszo-rowerowy. Dodał, 
że nikt nie jest przeciwny upiększeniu tego terenu, ale opozycja nie chce, żeby 
znalazły się w niewłaściwym zarządzie i chce żeby pozostał w mieniu powiatu. 
 
Radny J. Springer zaproponował, aby wypracować taki kompromis, aby powiat 
zachował skarpę, a miasto żeby kończyło inwestycje. 
 
Radny J. Brzostowski wyraził zdziwienie, że radni powiatowi nie chcą przekazać 
skrawka ziemi. Zaznaczył, że wszyscy mogą korzystać z dóbr miasta. Stanowisko 
radnego podzieliła radna I. Wojewódzka-Kucz. 
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz Gminy 
Miejskiej Wągrowiec głosowało: 12 - za, 5 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od 
głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz Gminy Miejskiej 
Wągrowiec stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami S. Brodowski przedstawił treść uchwały w sprawie powierzenia 
Gminie Miejskiej Wągrowiec zarządzania niektórymi drogami powiatowymi. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                                   
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec 
zarządzania niektórymi drogami powiatowymi głosowało: 16 - za, 0 - przeciwnych,  
1 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec zarządzania 
niektórymi drogami powiatowymi stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
M. Helwig, specjalista Wydziału Europejskiego i Rozwoju Starostwa Powiatowego 
przedstawiła treść uchwały w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego. 
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Radny G. Owczarzak wyraził opinię o dopisaniu do programu punktu drogi 
Nieświastowice-Miłosławice i stwierdził, że plan jest bardzo pozytywny i 
dalekowzroczny, jeśli chodzi o ilość zadań, jakie są w nim wpisane. Radny 
zaznaczył jednak, że „wpadamy w sidła przesadnego optymizmu, a podane kwoty są 
kwotami nierealnymi. Plan jest zatem szczery, uwzględniający wszystkie potrzeby, 
ale czy jesteśmy w stanie zrealizować zadania za 30 mln zł. Skąd pozyskamy te 
pieniądze? Zadania zapisane są zadaniami obiecanymi, a co będzie, jeśli nie 
będziemy mogli tego zrealizować? Poprzeczka zostaje zawieszona bardzo wysoko i 
stąd ta obawa”. 
  
Wicestarosta, T. Kranc na opinię radnego G. Owczarzaka powiedział, że Program 
Rozwoju Lokalnego jest jednym z wielu planów jakie powiat przyjmuje. W 
pierwszej kadencji rady powiatu martwiono się jak stworzyć PRL, były w nim tylko 
zadania realne. Wicestarosta przekonywał, że trzeba iść w kierunku rozwijania tych 
zadań, a poprawiająca się sytuacja gospodarcza kraju może przyspieszy realizacje 
tych zadań. Wicestarosta dodał, że plan jest dobry, ponieważ daje możliwość 
rozwoju. 
 
Radny G. Owczarzak dopowiedział, że plany nie mają być pesymistyczne tylko 
realne. Potrzeba jest wskazania źródeł finansowania. Omawiany plan jest deklaracją. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania imiennego.   
 

Nr Sesji  XX / 2008 
Głosowanie imienne / Załącznik do uchwały nr  XX / 118/ 2008 

          Rady Powiatu Wągrowieckiego  
      z dnia 28 maja 2008 roku     

 

w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego 

 

L.p. Nazwisko i Imię Za Przeciw Wstrzymujące 
 

Podpis 
 

1. Bielecki Andrzej X    
 

2. Brzostowski Jacek X    
 

3. Bociański Tomasz   X    
 

4. Bodus Leszek  X    
 

5. Ćwik Wojciech  X    
 

6. Ewertowski Wiesław  nieobecny    
 

7. Kranc Tomasz  X    
 

8. Migasiewicz Krzysztof X    
 

9. Marzyński Marceli  nieobecny    
 

10 Maciaszek Sławomir X    
 

11. Owczarzak Grzegorz   X   
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12. Piasecki Jerzy    X  
 

13. Piechocki Micha ł  X    
 

14. Springer Jerzy   X  
 

15. Sulikowski Józef X    
 

16. Woźniak Robert  X    
 

17. Wieczorek Andrzej X    
 

18.  
Wojewódzka -Kucz Irena X    

19.  Zając Andrzej  
  X   

 
                                                                 Przewodnicz ący  

                                                                     Rady Powiatu W ągrowieckiego 
                                                                  ___________________________  

                                                                   / Krzysztof Migasiewicz /  

                                                     
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego głosowało: 
13 - za, 2 - przeciwnych, 2 - wstrzymujące się od głosu /nieobecni radni M. 
Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu zreferowała treść uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 
roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - 
wstrzymujących się od głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 16 
Karolina Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła                  
i omówiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XV/88/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku sprawie określenia zasad udzielania 
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dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/88/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego 
głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu /nieobecni 
radni M. Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XV/88/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 21 grudnia 2007 roku sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 17 
Karolina Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła             
i omówiła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. Św. Jakuba Apostoła w Wągrowcu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. Św. Jakuba Apostoła w Wągrowcu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego głosowało: 17 - za, 0 - 
przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. 
Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej 
p.w. Św. Jakuba Apostoła w Wągrowcu na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 
obszarze Powiatu Wągrowieckiego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 18 
Karolina Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła i 
omówiła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P. w Wągrowcu na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P. w Wągrowcu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego głosowało: 17 - za, 0 - 
przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. 
Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej 
p.w. Wniebowzięcia N.M.P. w Wągrowcu na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 
obszarze Powiatu Wągrowieckiego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 19 
Karolina Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła i 
omówiła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Fundacji „Pomoc 
Dzieciom Wiejskim” w Bliżycach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 
obszarze Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Fundacji „Pomoc 
Dzieciom Wiejskim” w Bliżycach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 
obszarze Powiatu Wągrowieckiego głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - 
wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Fundacji „Pomoc Dzieciom 
Wiejskim” w Bliżycach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 
Powiatu Wągrowieckiego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 20 
Barbara Górna, kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia przedstawiła treść 
uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej ds. wyłonienia kandydata na 
stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Wągrowcu. W skład komisji konkursowej weszli: M. Piechocki (przewodniczący 
Komisji), M. Marzyński, I. Wojewódzka – Kucz, T. Kranc, A. Bielecki, G. 
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Hoffmann, P. Śliwiński, E. Jagat, L. Pluciński, Z. Musiał, K. Tyborski, A. Płowens, 
E. Piasecka. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej ds. wyłonienia 
kandydata na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu” głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się 
od głosu /nieobecni radni M. Marzyński i W. Ewertowski/ 
 
Uchwała w sprawie powołania komisji konkursowej ds. wyłonienia kandydata na 
stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Wągrowcu stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 21 
Interpelacje i zapytania: 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
 
 
Ad 22 
Wnioski i oświadczenia radnych: 
 
Radny G. Owczarzak podjął kwestię nie zakwalifikowania Skoków do planu 
ratowania wód powiatowych, czyli rekultywacji. Stwierdził, że nie włączenie 
Skoków jest dziwne, choć wymagają tego władze Skoków. 
Radny ponowił więc wniosek, aby włączyć Skoki do tego programu. Radny złożył 
w/w wniosek w formie pisemnej. 
 
Radny G. Owczarzak ponadto poinformował o powstaniu stowarzyszenia „Droga do 
Poznania”, które za cel postawiło zabiegi o jak najszybszą modernizację drogi 
wojewódzkiej nr 196. Dodał, że partnerem w tym planie jest społeczeństwo, które 
chce ziszczenia tego planu, a także media oraz inne samorządy. Radny zwrócił 
uwagę na zamieszczenie na stronie internetowej Starostwa komunikatu, w którym 
„zarzuca się stowarzyszeniu, że posługujemy się niewłaściwymi metodami, my 
chcemy iść wspólnym frontem do Warszawy, to jest przejaw społeczeństwa 
obywatelskiego, bo chcemy dobra dla swojego regionu. Stowarzyszenie kładzie 
nacisk na współpracę. Wspomnę również, żeby uwiarygodnić nasze argumenty, 
zbieramy podpisy pod petycją do Marszałka”.  
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz powiedziała, że jej Stowarzyszenie poprze taką 
inicjatywę.  
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Radny J. Sulikowski zaznaczył, żeby przewodniczący w sprawozdaniu ujął kwestię 
pośrednictwa. Radny wystosował apel do pani prawnik, aby „zbadać możliwość 
wykreślenia pkt. 51 regulaminu z ustawą o samorządzie powiatowym i z naszym 
statutem, w paragrafie 11 pkt. 3 wykreślić jeden wyraz”. Radny zaproponował, aby 
wykreślić ten zapis i dodał, że nadal jest niezadowolony z odpowiedzi na interpelacje 
i wnioski i dlatego nalega na ujęcie zapisu pośrednictwa. 
Radny przypomniał, że składał interpelacje w sprawie wysokości nakładów w 
jednostkach na płace w administracji i obsługi. Zaznaczył, że nie otrzymał 
konkretnej odpowiedzi, „to jest austriackie gadanie, nie na temat”. 
Radny poruszył następną kwestię dotyczącą złożenia w dniu 9 kwietnia wniosku do 
Biura Rady po to, aby BR w związku z interpelacją (radny zaznaczył, żeby została 
jasno sprecyzowana prośba - spis dokumentów znajdujących się w teczce sprawy i 
kopie tych dokumentów), lecz pismo skierowano do prezesa WOPR. Radny poprosi ł 
przewodniczącego Rady o pośrednictwo, żeby analizować wniosek z odpowiedzią, 
„ja to uznaje za austriackie gadanie”. 
Radny w kolejnej wypowiedzi powiedział, że są wnioski, na które nie ma 
odpowiedzi, a wszystkie sprawy są „niby w toku” (przykładem są chociażby wnioski 
PZD oraz pismo p. Polańskiego w sprawie nieodpłatnego korzystania z kortów przy 
MOW w Antoniewie). Radny poprosił Zarząd o poważne traktowanie i o 
precyzyjniejsze odpowiedzi na interpelacje. 
 
Radny W. Ćwik wyraził zadowolenie z rozbiórki nieczynnego młyna przy stacji 
kolejowej.  
 
Radny L. Bodus złożył na piśmie wniosek mieszkańców Jaroszewa Drugiego i 
Pląskowa dot. zakończenia prac remontowych. 
 
Radny A. Zając zaznaczył, że chce wrócić do tematu, który został przegłosowany, a 
który dotyczy przekazania gminie miejskiej terenu. Radny zwrócił się do radnej I. 
Wojewodzkiej-Kucz i Radnego J. Brzostowskiego, aby ci wzięli pod uwagę 
zagrożenia, jakie niosą przeprowadzane inwestycje w omawianym rejonie: budowa 
aquaparku, z drugiej strony hotel „Pietrak” i co dalej z dostępnością mieszkańców do 
tego terenu. 
 
Starosta M. Piechocki ustnie odpowiedział na wniesione wnioski i oświadczenia 
radnych. 
W odpowiedzi na oświadczenie radnego G. Owczarzaka Starosta zaznaczył, że nie 
ma programu czy planu rekultywacji jezior. Była mowa o planie wydatków, w 
którym znalazły się środki na opracowanie takich badań. Powiat tylko wspiera 
gminy, które chcą podjąć działania w kierunku poprawy jakości wód. Ale to nie jest 
program czy plan powiatu. To jest plan wydatków na opracowanie takich badań. 
Badania należy robić na bieżąco, nie można ich robić teraz, żeby leżały 
niewykorzystane 3-4 lata. Starosta zaznaczył, że powiat na pewno jest za takimi 
przedsięwzięciami.  
Starosta odpowiadając na oświadczenie radnego G. Owczarzaka w sprawie 
stowarzyszenia „Droga do Poznania” zaznaczył, że cieszy fakt powstania takiej idei, 
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jednak niepokoi forma powstałego stowarzyszenia, bo współpraca powinna być na 
szczeblu samorządów i tak też jest. W ramach Stowarzyszenia „Komunikacja” jest 
16 samorządów, a w sprawie tej drogi już dużo zostało zrobione. Starosta dodał, że 
nie wszystkie działania czynione przez Stowarzyszenie „Komunikacja” są znane 
radnym, w stowarzyszeniu musimy też wybierać zadania wszystkich powiatów i 
gmin. Starosta zaproponował, aby nie krytykować jeśli się jeszcze nic nie osiągnęło, 
należy samemu najpierw coś zrobić, a potem krytykować innych. Starosta dodał, że 
nowo powstałe stowarzyszenie chce działać medialnie lub za pomocą społeczeństwa, 
ale czy to jest skuteczne działanie, z jednej stronie będzie poparcie ludzi a z drugiej 
stronie będzie presja. Starosta zaznaczył, że Stowarzyszenie „Komunikacja” wiele 
zdziałało w sprawie polepszenia warunków komunikacyjnych na terenie naszego 
powiatu.  
 
Starosta M. Piechocki na oświadczenie radnego J. Sulikowskiego powiedział, że nie 
wyobraża sobie takiej sytuacji, żeby wiceprzewodniczący pisał do przewodniczącego 
w przypadku pośrednictwa. 
W sprawie WOPR, Starosta udzielił następujących wyjaśnień: zakończyła się 
kontrola prowadzona przez pracownika Starostwa i prawdopodobnie nastąpi zwrot 
części źle zakwalifikowanych pieniędzy. Kolejnym etapem będzie kontrola 
przeprowadzona przez kontrolera finansowego. Ponadto sprawę bada też policja i 
wszystko będzie wyjaśnione zgodnie z prawem. 
Starosta odpowiadając na kolejne stwierdzenie radnego dotyczące precyzyjnych 
odpowiedzi na wnioski powiedział, że „nie jesteśmy w stanie zadowalać radnego 
precyzyjnymi odpowiedziami, obserwujemy lawinę wniosków, może chodzi o to, 
żeby komuś dokuczyć, czy żeby kogoś zmęczyć. Dziwię się, bo tyle lat był pan 
starostą przepisy pan zna, a pisze pan, że nic w danej sprawie się nie dzieje. Faktem 
jest, że niektóre słowa możemy rozumieć inaczej”.  
 
Co do oświadczenia radnego W. Ćwika, Starosta przypomniał, że była to sprawa 
zwrotu mienia. Roszczenia zostały oddalone i młyn został rozebrany nakładami 
przez właściciela. Nie wiemy, co tam powstanie, bo to zależy od planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Starosta odpowiadając na wniosek radnego L. Bodusa powiedział, że przepust pod 
drogą został wykonany przez służby drogowe, ale pozostaje tam problem wykonania 
ciągu melioracji. 
Starosta potwierdził, że trzeba jak najszybciej zrealizować to zadanie. 
 
Starosta w odpowiedzi na oświadczenie radnego A. Zająca, dot. przekazania gminie 
miejskiej terenu powiedział, że opinia już jest, co tam będzie realizowane w ramach 
inwestycji, nie można wchodzić w kompetencje samorządu miejskiego, powiat może 
być partnerem. 
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Ad 23 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, zamknął obrady XX Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Po zakończeniu sesji trwała dyskusja dotycząca zgłoszonych przez radnych 
wniosków i oświadczeń. 
 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodnicz ący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
 
  ......................................                            .................... ........................  
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz /  
 
 
 
             Protokolantka 
 
.................................................  
              /K.Basiura/

 



 

 

 


